
REFERAT FRA STYREMØTE NSK AVD ROGALAND 07.10.2021 
Frammøte til styremøtet:  
Bente, Siv, Hans & Tor M  
  
Saker:  

1. Gjennomgang av referat fra forrige møte 
2. Nytt fra HS/ NKK: Planlagt at det blir ingen frister for søknader til utstilling, dvs løpende 

søknader. En del praktiske forhold til dette er uavklart 
3. 1.nov er søknadsfrist for prøver/jaktprøver. Disse søknader skal varsles på ledersiden til NSK 
4. Gjennomførte aktiviteter: JAL med 7 deltakere, Apportprøve med 4 deltakere. Familiedag 

gjennomført med godt oppmøte, fint vær og god stemning. Pølseløp, agility og vannapport 
på programmet samt utstilling. Kiosk med salg. Det er kjøpt inn partytelt, ca 3x9m og dette 
ble nyttet på familiedagen 

5. Utstillingene: Hovedutstilling + avdelingsutstilling: 70-75 påmeldte; det forventes positiv 
økonomi etter dette. Avholdt middag på Bryne kro & Motell, dette ble bra og dommerne så 
ut til å trives. Fikk også positive tilbakemeldinger fra Orrehallen etter at denne ble leid til 
arrangementet. Hallen er allerede bestilt til neste år. Det er uten tvil misnøye i avd Rogaland 
knyttet til gjennomføring av dobbelutstilling av HS & avdelinger østpå helgen før 
hovedutstillingen, der det også ble delt ut storcert. Slikt svekker et planlagt 
Hovedutstillingsarrangement. For neste år vil Avd Rog. kreve mer selvstyre & kontroll over 
utstillingene – uten innblanding fra HS sin utstillingskomite 

6. Avd Rogaland ønsker hovedutstilling 2022 den 4-5.juni (pinsehelgen) Avklaring må gjøres 
mot nye dommere, forslag på Lone Vandel & Anett Finnig 

7. Gjenstående aktiviteter i år: Jaktprøver i Ølen, Sokndal og på Voll.  Planlagt klippekurs på 
Haugalandet er avlyst pga hundesykdommer (parvo). Det planlegges nytt kurs til våren. Ketil 
er i sving med lydighetskurs i disse dager og i desember planlegges en juleavslutning i 
hundeparken på Bråstein. Et lite OBS: vi må være flinkere å samkjøre når det avlyses pga 
«epidemier» med hundesykdommer i området: Bl.a ble ikke agilitygjengen informert. 

8. Aktiviteter for 2022? Årsmøte i mars, klippekurs i februar, handler-kurs, temakveld med 
dommer (Børge Espeland) og kanskje en runde hos dyrlegen ? (Dagny) Ellers: flere 
lydighetskurs, blodsporkurs og JAL-kurs?? 

  
  
NYTT MØTE PLANLAGT DEN 06.desember kl 19:00 på HØLE hos Tor M 

 


